
 

 

ACTA DE LA REUNIÓ DEL PLENARI DEL CONSELL DE POBLE 

Identificació de la sessió:  
 
Data: 5 de juliol de 2018 
Inici:  20:15 h 
Fi: 21:15 h 
Lloc : Unió Batllorienca 
Caràcter de la sessió: ordinari 
 
Assistents: 
 
Presidenta :  M. Helena Lagarda Planas 
    
  Anaïs Medina Terradas  Vicepresidenta 

Anna Oliver Torrent   particular 
Berta Martín Garcia  particular 
Joaquim Pagès Oliver  particular 
Jofre Jovellar Ortega  particular 
Jordi Gómez Barrero  particular 
Dídac Heredia Heredia  particular 
Manuel Valles Corrales  particular 
Rosa Forné Geli  patronat de la gent gran 
Joan Ridorsa Juhé         "      " 
 

Secretària: Àngels Berenguer Puig 
 
També assisteix un representant del grup municipal de la CUP. 
 
Ordre del dia: 
 
1. Aprovació de l'acta de la sessió anterior  
2. Informació de la presidenta 
3. Informació de les comissions 
4. Torn obert de paraula 
 
Desenvolupament de la sessió: 
 
La senyora presidenta del Consell de Poble de La Batllòria obre la sessió a les 20:15h. 

Abans de passar a tractar els punts de l'ordre del dia, la Sra. presidenta cedeix la paraula al  
representant de la CUP, que informa sobre el treball sobre el poble de La Batllòria que ha 
elaborat el grup municipal de la CUP de Sant Celoni i La Batllòria i lliura un dossier explicatiu 
als membres del Consell de poble. 
 
1. Aprovació de l’acta de la sessió anterior 

La Sra. presidenta pregunta als membres del Consell si han rebut i llegit l’esborrany de l’acta 
de la sessió anterior i si han de fer alguna observació. 

En no formular-se cap objecció, per unanimitat dels membres presents, s'acorda l’aprovació de 
la referida acta. 

 



 

 

2. Informació de la presidenta 

La senyora presidenta explica que s'ha fet una correcció en el plafó indicatiu de la Ruta de la 
Tordera que hi ha a l'entrada del poble perquè hi mancava el nom de La Batllòria. S'hi posarà 
una enganxina amb el nom del poble i ja s'ha acordat que ens els propers plafons que 
s'instal·lin en altres poblacions hi constarà el nom de La Batllòria. 
 
També comenta que la proposta de posar el nom de Parc de l'1 d'octubre es portarà a 
aprovació en el proper ple ordinari. 
 
3. Informació de les comissions 
 
El Sr. Jovellar comenta que ell i el Sr. Comajuan es van reunir amb la regidora i l'alcalde per 
parlar de la proposta del carril bici. L'ajuntament va traslladat al Departament de Territori de la 
Generalitat de Catalunya la proposta i després de revisar-ho sobre plànol s'han compromès a 
estudiar-ne la viabilitat. S'aprofitaria les millores previstes a la C35 per incloure el projecte de 
carril bici de La Batllòria a Sant Celoni. Només hi ha una zona que presenta alguna dificultat de 
pas, però sembla que el carril bici podria acabar tenint un recorregut d'uns 35 quilòmetres, des 
de Breda a Santa Margarida.  
 
4. Torn obert de paraula 
 
La Sra. Oliver pregunta per què no es pot fer la foguera de Sant Joan. 
 
El Sr. Jovellar comenta que caldria repassar el clavegueram que està embossat de fulles. El Sr. 
Ridorsa apunta que ja va passar la queixa a l'Ajuntament per aquest tema, però de moment no 
ha rebut cap resposta. 
 
El Sr. Jovellar pregunta si l'agent cívic notifica les incidències i per què es triga tant a passar a 
esmenar-ho. 
 
La Sra. Oliver proposa fer un calendari de recollida de residus que la ciutadania pugui tenir a 
l'abast i ben visible, per exemple, tipus iman de nevera, perquè sembla que hi ha una mica de 
desinformació pel que fa la recollida selectiva. 
 
El Sr. Jovellar pregunta si des de l'Ajuntament s'està fent alguna acció per solucionar el 
problema dels ocupes i per millorar la seguretat al poble. 
 
El Sr. Heredia pregunta per la instal·lació dels aparells de gimnàstica per a la gent gran i 
proposa un espai al costat del camp de futbol per posar-los. 
 
La Sra. presidenta comenta que un tècnic de l'Ajuntament i el proveïdor dels aparells faran una 
visita a La Batllòria per valorar quins aparells es poden instal·lar i quina és la millor ubicació per 
fer-ho. 
 
El Sr. Jovellar pregunta si finalment hi haurà llum al parc del Camí Ral i si és possible col·locar 
testos de flors a més fanals. 
 
  
 



 

 

***** 

Atès que no hi ha més assumptes a tractar, s’aixeca la sessió a les 21:15 hores i s’estén la 
present acta amb el vistiplau de la senyora presidenta. 

 
La secretària de la sessió    Vist-i-plau 
Àngels Berenguer Puig     La presidenta del Consell de Poble 
       M. Helena Lagarda Planas 


